
 

 

 

 

 
 
Marktcommissie 
Vergadering van 28 november 2006 
 
 
Verslag 
 
 
Aanwezig: 
Wethouder S. Strous (voorzitter), P. de Jong (secretaris), M. Steen (plaatsvervangend 
marktmeester), V. Müftüoglu, mevrouw A. Maseland, H. Hoens, A. Mahu, B. Mahu, H. Bex, 
B. Tebrunsvelt, A. Butz en B. Kusters (verslaglegging). 
 
Afwezig: 
M. Clerks, W. Mollemans. 
 
 
 
1. Opening. 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  
Gemeld wordt dat May Steen tijdelijk Bert de Vos vervangt.  
 
In overleg worden er twee agendapunten toegevoegd: 
3a Standwerkers; 
3b Reclameactiviteiten. 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 
- Verzoek verkoop verse afhaalmaaltijden/sappen binnengekomen. Positief advies van de 

commissie, voorstel vier weken proefdraaien. 
- Verzoek frietverkoop via dhr. Mahu. De marktmeester bekijkt de mogelijkheden, komt 

hier tijdens de volgende vergadering op terug. 
 
3. Verslag d.d. 10 oktober jl. 
- Verslag goedgekeurd na onderstaande opmerkingen. 
  May Steen gaat na hoe het staat met de invulling van ondergoed en nachtkleding. 
  Tevens zal ze de situatie van de oude standplaats van dhr. Lou Vroomen bekijken. 
- Gemeld wordt dat de werkgroep contact opneemt met dhr. Zwarthoed, dhr. Mollemans  
  neemt de taken van penningmeester op zich. 
- Verzoek branchelijst opstellen en toezenden aan de commissie. 
- Opgemerkt wordt dat de berg afval na afloop van de markt geslonken is. Proberen dit zo   
  te houden. 
 
Extra agendapunten: 
3a. Standwerkers 
Door de marktmeester wordt, in samenwerking met dhr. Mahu, een standwerkerreglement 
opgesteld. Dan is er voor iedereen duidelijkheid en kan het ook nageleefd worden. 
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3b. Reclameactiviteiten 
Er is een werkgroep van 5 marktkooplieden samengesteld. De eerste activiteit staat 
gepland voor 23 december a.s. Alle kooplieden wordt verzocht de kraam feestelijk te 
versieren. Voor 2007 staan al diverse activiteiten op het programma, onder andere iets 
feestelijks tijdens de jaarmarkt, Pasen en moederdag. Verder staan op de planning een 
standwerkerconcours en een actie tijdens de kermisdagen. 
 
4. Opstellen markt tijdens decemberactiviteiten. 
Afgelopen week is gebleken dat de rij voor het huis van de sint meer de hoek in moet. 
Aanstaande zaterdag wordt dit in de gaten gehouden.  
Als de kerststal geplaatst is, wordt ter plaatse bekeken of de ´achterste rij´ ingeschoven 
kan worden. Verdere veranderingen blijven waarschijnlijk uit. 
 
5. Revitalisering Markt en Korenmarkt. 
Dit is het laatste stuk revitalisering van de binnenstad dat nog uitgevoerd moet worden. 
Aan de hand van een tekening wordt de nieuwe situatie van de Markt en Korenmarkt 
toegelicht. Als het plan goedgekeurd is door het college worden alle belanghebbenden 
(waaronder ook de marktkooplieden) geïnformeerd. 
 
6 en 7. Opstelling markt tijdens en na uitvoeringswerkzaamheden Markt en 
Korenmarkt. 
De uitvoeringswerkzaamheden starten begin mei 2007 en zullen een kleine drie maanden 
duren. Aan de hand van een concepttekening wordt de voorgenomen marktopstelling 
toegelicht. De commissie is het niet eens met deze opstelling. De stoep langs de singel is 
geen optie. Afgesproken is dat er een nieuw plan opgesteld wordt waarin de besproken 
punten verwerkt worden. Tijdens de volgende vergadering wordt dit nieuwe plan 
voorgelegd. Aan de hand daarvan wordt een opstelling na de werkzaamheden op papier 
gezet. 
 
8. Vergaderschema 2007. 
Voor het jaar 2007 staan vier data gepland, 6 februari, 8 mei, 28 augustus en  
20 november om 19.30 uur in de B en W kamer van het stadhuis te Weert.  
 
9. Rondvraag en sluiting 
Dhr. Tebrunsvelt merkt op dat de sinterklaasactie niet meer leeft onder de 
marktkooplieden. Zij stoppen de energie liever in andere acties die goed zijn voor de 
markt. 
 
Dhr. Mahu merkt op dat het standgeld voor o.a. standwerkers tijdens de jaarmarkt hoog is 
en niet in verhouding met bijvoorbeeld St. Joep. Volgende keer agenderen en tevens 
bespreken wat er met de vergoeding gedaan wordt. 
 
Dhr. Butz verzoekt na te gaan hoe de vergunningen binnen de branche bloemen en 
planten verdeeld zijn. De marktmeester komt hier tijdens de volgende vergadering op 
terug.  
 
Dhr. Bex vraagt of het mogelijk is een regeling te treffen met betrekking tot de 
parkeerkosten voor de klanten. Dit is enkele jaren geleden ook al bekeken, maar helaas is 
dit niet haalbaar. 
 
De volgende vergadering staat gepland voor dinsdag 6 februari a.s. om 19.30 uur in 
de B en W kamer van het stadhuis te Weert. 
 
 


